
Zápis školské rady při organizaci  

Gymnázium a Střední průmyslová škola elektrotechniky a informatiky, Frenštát 
pod Radhoštěm, příspěvková organizace 

Datum: 21. 6. 2022 v 15.00 

Místo: ředitelna školy 

Přítomni: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D., Ing. Miroslav Halatin, PharmDr. Lucie 
Gajdušková, Šárka Hanusová, Mgr. René Gráf, Mgr. Zuzana Strnadlová, + ředitel 
školy Mgr. Richard Štěpán, 

Program jednání:  

1. personální změny 
2. seznámení ŠR s novými školními vzdělávacími programy 
3. aktuální vývoj MTA 
4. aktuální stav realizace sportovní haly 
5. výhled na změny v školním řádu 
6. diskuze 

 

 

 

Průběh jednání a hlasování: 

Jednání ŠR zahájil a vedl ředitel školy. 

• Ředitel školy zahájil jednání ŠR a přivítal přítomné. 
• Ředitel školy pověřil zapisovatelem jednání ŠR Mgr. Zuzanu Strnadlovou, ŠR 

hlasováním schválila ověřovatelem zápisu PharmDr. Lucii Gajduškovou. 

 

Ad 1) Ředitel školy informoval členy školské rady o připravovaných personálních 
změnách ve škole. Změnou zástupce statutárního orgánu, změnou zástupce ředitele 
pro gymnázium. Připravované změny dle NV 75/2005sb – vedoucí učitel praktického 
vyučování.  

Ad 2) Ředitel školy seznámil školskou radu se změnami ve školním vzdělávacím 
programu oboru gymnázium nižší stupeň. 

Ředitel školy seznámil školskou radu se změnami ve školním vzdělávacím programu 
oboru elektrotechnika. 



Ředitel školy seznámil školskou radu se změnami ve školním vzdělávacím programu 
oboru informační technologie. 

Ředitel školy seznámil školskou radu se změnami ve školním vzdělávacím programu 
oboru elektrikář. 

Ad 3) Ředitel školy informoval členy ŠR o realizaci projektu MTA, přípravy realizace 
výukových prostor CLS, podnikatelského inkubátoru a školní firmy. Seznámil 
s výsledky pracovní cesty do laboratoří Tknika v Baskidsku. Seznámil s plánem na 
přístavbu školy pro účely projektu MTA. 

Ad 4) Ředitel školy informoval členy školské rady o stavu realizace stavby sportovní 
haly a sportovního zázemí. 

Ad 5) Ředitel školy informoval členy školské rady o připravovaných změnách ve 
školním řádu. 

Ad 6) V diskuzi ředitel školy informoval členy ŠR o jednáních s vedením kraje, 
informoval o budování učebny kreativity, učebny robotiky a nové knihovny ve škole. 
Ředitel školy informoval o zapojení žáků do mimoškolních aktivit, o školních klubech 
a zájmových kroužcích. Informoval o kriminální činnosti v okolí školy. 

Proběhla volná diskuse členů ŠR, ředitel ukončil schůzi. 

 

Usnesení: Školská rada 

č.1 schvaluje PharmDr. Lucii Gajduškovou ověřovatelem zápisu. – 6/0/0 

č.2 bere na vědomí školní vzdělávací program  - 6/0/0 

 

 

Zapsala: Mgr. Zuzana Strnadlová……………………………………… 

 

Ověřil: PharmDr. Lucie Gajdušková …………………………………….. 

 

Předseda: Ing. Jiří Pospišilík, Ph.D. ……………………………….. 

 


